

EDUCATION ACT

Whereas the Supreme Court has ordered that a new general election for members of the Eliza Van Bibber School Council of Attendance Area #19 be held, having declared that the election held pursuant to O.I.C. 2014/014 was invalid;

Therefore, pursuant to subsection 89(2) of the *Education Act*, and on the recommendation of the chief electoral officer, the Commissioner in Executive Council orders as follows

1 Thursday, June 26, 2014 is the date for the nomination of candidates for the general election of members of the Eliza Van Bibber School Council of Attendance Area #19 to be held on Monday, July 7, 2014.

Dated at Whitehorse, Yukon, June 5, 2014.

Commissioner of Yukon

LOI SUR L'ÉDUCATION

ATTENDU que la Cour suprême a déclaré l'élection tenue en vertu du Décret 2014/014 comme nulle et a ordonné une nouvelle élection générale pour les membres du conseil scolaire de l'école Eliza Van Bibber (zone de fréquentation #19);

À ces causes, le commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 89(2) de la *Loi sur l'Éducation* et suite à la recommandation du directeur général des élections, décrète ce qui suit :

1 Le jeudi 26 juin 2014 est la date de présentation des candidatures à l'élection générale des membres du conseil scolaire de l'école Eliza Van Bibber (zone de fréquentation #19) qui se tiendra le lundi 7 juillet 2014.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le juin 5 2014.

Commissaire du Yukon